
Afdelingsmøde 08.06.2023 i afdeling 34 
 
4 husstande var repræsenteret. Deltagelse af Heidi fra administration og ejendomsfunktionær Gordon  
 
1. Dirigent og referent:   Birthe 
 
2. Godkendelse af forretningsorden. Godkendt 
 
3. Beretning for 2022 af formand Ole Pedersen Der arbejdes på udskiftning af døre og vinduer. Bestyrelsen 
er inviteret til mulig leverandør for at se muligheder, og vender tilbage når der er nyt. 
Der arbejdes endvidere på strøm i skure. 
Der tænkes i grøn energi: ladestander til P-plads, hvor der afventes nyt fra inspektør. 
Grundet uenigheder i internetudbyder, tænkes der i fibernet, hvor der også afventes konkrete muligheder. 
Når vi ved mere, vil alle blive orienteret. 
I året der er gået har formand deltaget i fælles møder med de andre Viby afdelinger, se omdelte invitationer 
vedr. fastelavn og kommende sommerfest. 
Kommentar dertil: 
Hvad med de vinduer der er skiftet for kort tid siden, skal de også skiftes? 
Formand undersøger løsninger. 
Hvordan er procedure ifht. til udskiftningen: formand orienterer, når dette er afklaret med inspektør. 
Vil der være mulighed for farvevalg? F.eks. Mørk udvendig og lys indvendig? Dette venders der tilbage om 
efter møde med mulig leverandør og inspektør. 
 
4. Godkendelse af afdelingens budget for 2024 og gennemgang af regnskab 2022. 
  V/ Heidi Riis fra administrationen. 
Efter fremlæggelse af budget var der flere uddybende spørgsmål. 
Der var enkelte poster der skabte forvirring og frustration. 
Heidi Riis svarede på flere spørgsmål, og henviste til, at ved yderligere behov, var man velkommen til at rette 
henvendelse til administrationen. 
Budget godkendt. 
Regnskab 2022 blev fremlagt. 
 
5. Behandling af indkommende forslag:  
Ændring af husorden. At det ikke er tilladt at holde hund. (absolut ikke nuværende hunde) Grundet den 
dårlige lydisolering der er imellem de forskellige lejemål. 
Forslaget blev godkendt med 6 stemmer for og 2 stemmer imod. 
 
6.  Valg af to medlemmer til bestyrelsen Ole Pedersen blev genvalgt uden modkandidat. 
Jette Pedersen blev genvalgt uden modkandidat  
 
7. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen. 
1. Suppleant: Hans Peder Frikke 
2. Suppleant: Danuta Jørgensen 
 
8. Eventuelt: 
Der arbejdes på en grillaften sensommeren. 
Kommentar til flytning af mødet til juni, var helt fint med de fremmødte. 
Opfordring til alle om at knække pap sammen så der er mere plads i pap og papircontainer. 
 

Tak for godt møde og god sommer til alle       
 


